
 1 

Protokół nr 33/08 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 29 grudnia 2008 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1,  pokój nr 146, w godz. od  1530 do 1550. 

Obecni członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Siemaszko – przewodniczący,  
2. Mieczysława Gajewska,   
3. Zdzisław Koncewicz, 
4. Ryszard Perkowski, 
5. Ewa Sidorek,      
6. Mieczysław Urbanowicz,    
7. Andrzej Turowski, 
8. Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Józef Gajewski – prezydent Suwałk, 
2. Wiesław Stelmach – skarbnik miasta. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 32/08 posiedzenia Komisji z dnia 15 grudnia 2008 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Siemaszko – powitał zebranych i 
przedstawił porządek posiedzenia, który radni przyjęli bez uwag: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
2008 rok. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2008 roku. 

3. Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 rok – 
stanowi załącznik  nr 2 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach omówił zmiany, które zostały wprowadzone do projektu 
uchwały oraz dodał, Ŝe trzeba wprowadzić kolejne – przekazał autopoprawki, 
które stanowią załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Radni przyjęli wyjaśnienia i w głosowaniu: 
za    - 7 radnych, 
przeciw    - 0,  
wstrzymał się  - 1 radny, 
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Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 r. wraz ze zgłoszonymi 
autopoprawkami – opinia stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2008 roku – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” - 8 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
określenia wydatków, które nie wygasają z upływem 2008 roku – opinia stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt. 3 – wolne wnioski. 
Wolnych wniosków nie zgłoszono i na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:              Przewodniczący 

                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   
Anna Prusinowska  
podinspektor BRM           

                       Zdzisław  Siemaszko  
 
 


